

حالة فقدان جواز السفر اللبناني
(ضمن ولاية نيو ساوث ويلز فقط)

المستندات المطلوبة:

- ١ - ملء طلب معاملة قنصلية **Form A1** (ضرورة ذكر رقم الملف القنصلي).
- ٢ - رقم الجواز المفقود ومكان وتاريخ إعطائه أو صورة عنه اذا توفرت.
- ٣ - بيان من دائرة الشرطة في ولاية نيو ساوث ويلز حول فقدان جواز السفر المذكور.
- ٤ - بياناً قيد إفرادي وعائلي صادران بعد ١٩٩٣/١/١ أو بطاقة هوية من النموذج الجديد، شرط أن تكون الصورة الشمسية حديثة أو مشابهة تماماً لصاحب العلاقة.
- ٥ - ثلاث صور شمسية.
- ٦ - حضور صاحب العلاقة الى القنصلية العامة شخصياً لإجراء تحقيق حول ملابسات الفقدان وأخذ بصمة ابهامه الأيمن على بطاقة التحقيق، (للقاصرين: البصمة مطلوبة إعتباراً من سن السابعة).

الرسوم القنصلية الحالية:

٨٢.٠٠ دولار أسترالي لمدة سنة واحدة
فتح ملف قنصلي في حال عدم توفره: ٥٥.٠٠ دولار أسترالي

ملاحظة:

- يمنح جواز المرور بدلاً عن الجواز المفقود لمدة ثلاثة أشهر ولسفرة واحدة الى لبنان، في الحالات الطارئة فقط.

Loss of Lebanese Passports or Travel Documents
(Strictly for loss in NSW only)

Please do or provide the following:

1. **Form A1** filled out (Consular file number should be mentioned)
2. Identification Number of lost passport, place of issue and date of issue **or** photocopies (if available).
3. Notify NSW Police of the loss and obtain and provide a **hard copy** of the police report.
4. The newly issued Identity Card or a recent individual and Family Extract of Registration issued on or later than 1 January 1993. (Photographs on photo-identification documents should resemble their owners)
5. Three current passport photographs.
6. All applicants must apply **in person** to investigate the loss circumstances and to have their thumbprints imprinted on verification forms. Thumbprints of applicants over 7 years of age are required.

Current consular fees

- Replacement for One Year: \$82.00
- Consular file establishment: \$55.00

N.B

- Applicants may be granted a Laissez-Passer valid for three months to be used One-Way to Lebanon for one voyage, in case of emergency only.

Last modified: 1 November 2021